
Årsberetning Blommenholm bridgeklubb 2023 
 
Alle turneringer er spilt på Hosletoppen skole.  
 
Per Frøbjerg Moe har vært turneringsleder. Takk til Per.  
 
Kantinen fungerer bra etter at barnebarnet til Kristin overtok driften. Klubben sponser kantinedriften 
med kr 300 pr kveld. Kantinen er viktig for det sosiale og vi oppfordrer alle til å benytte tilbudene.   
 
Lagkamp med Asker. Asker vant sammenlagt mens Blommenholm hadde vinnerlaget. Blommenholm 
sto for gjennomføringen i 2023 og dessverre sviktet det litt i gjennomføringen. Styret beklager dette 
og vil lære til neste turnering i 2025. 
 
Styret har vært det samme hele tiden. Pr 31.12.23 hadde klubben 76 medlemmer (86 pr 31.12.22).  
 
Til tross for dalende medlemstall har vi hatt en stigende tendens i antall bord. Tidlig i høst var antallet 
8-9 bord, mens vi nå har stabilisert oss på 10-11 bord. Det har også kommet til nye spillere, noe 
styret ser som spesielt gledelig. Et rungende velkommen til disse.  
 
Klubben hadde 90 års jubileum i fjor. Dette ble markert med et litt ekstra subsidiert julebord, der 
Kristin hadde fått tak i veldig god mat, Hege fortalte om klubbens historie og Geir sto for det 
musikalske innslaget. Stor takk til alle tre.  
 
Regnskap 2023  
Regnskapet pr. 31.12.2023 viser et overskudd på kr 17 164. Egenkapitalen er på kr 99.201. Klubben 
søkte og mottok MVA-refusjon via NBF på kr 16 201. Både kostnader og inntekter er stabile. Et 
ekstraordinære tiltak var subsidieringen av julebordet med kr 7 974 i forbindelse med 90-års jubileet. 
 
Budsjett 2024  
Det er budsjettert med et null resultat i 2024. Eventuell mva refusjon er da ikke tatt med, mens 
inntekter og kostnader forventes omtrent som 2023.  
 
Både spilleavgiften på kr 100 og års kontingenten på kr 350 vil beholdes som vi har den i dag. 
 
Mars 2024  
 
Styre 


